



## 英僑商會 & EB SPA 優惠合作案 BCCT & EB SPA Cooperation Promotion

凡英僑商會會員即可享 EB SPA 獨家超值優惠。

提醒您在享受療程前，請先致電 02-2713-3038（南京店）或 02-6631-8099（艾麗店）並說明您是英僑商會會員，以便為您預約。療程當天，麻煩貴賓本人於 EB SPA 櫃台出示貴司名片/識別證確認後，即可享有以下優惠：

- 首次蒞臨 EB SPA 新客享有 7 折優惠
- 第二次之後療程均享有 9 折優惠
- 東方美企業集團旗下產品享 9 折優惠  
優惠對象：Heyland&Whittle、Cowshed、Pairfum、Kanebo、RMK、CHIC CHOC。（AROMATHERAPY ASSOCIATES、THREE 除外。）

EB SPA provides below special promotion to BCCT's members.  
Before you come to EB SPA, please call +886-2-2713-3038(Nanjing Store) or +886-2-6631-8099(Humble House Hotel) to make an appointment. On the day of your treatment, remember to show your business card or company badge to our counter receptionist. When we confirmed you are BCCT's member, you can enjoy the special treatment promotion as below:

- We offer 30% discount for new costumers of EB SPA.
- For second time onwards, we offer 10% discount.
- We offer 10% discount for the products of Tung Fang Mei Enterprise Group, including Heyland&Whittle, Cowshed, Pairfum, Kanebo, RMK and CHIC CHOC. (AROMATHERAPY ASSOCIATES and THREE excluded.)